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Protokół Nr 26 /21 

posiedzenia Komisji Społecznej  

 z dnia 29 marca 2021 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 

załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy  

– J. Chomczuk. Przewodniczący posiedzenia – P. Nieścieruk powitał obecnych i przedstawił porządek 

obrad posiedzenia do którego wniósł rozszerzenie punktu 1 obrad o dodanie wyrażenia „i inne 

sprawozdania”. Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek obrad (5 głosów „za”):  

1. Sprawozdanie z działalności komisji w 2020 roku i inne sprawozdania. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXVIII sesję Rady Gminy. 

3. Działalność turystyczna na terenie gminy. 

4. Działalność Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce za 2020 rok.  

5. Wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go.  Sprawozdanie z działalności komisji w 2020 roku.  

Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wniosła uwag. Dodatkowo 

zapoznała się z sprawozdaniem z działalności komisji rady i nie wniosła uwag. (W załączeniu) 

Kolejno Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Narewce i realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w 

roku 2020 przedstawionym przez Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce  

p. E. Potoniec. Uwag nie zgłaszano. (W załączeniu) 

Następnie Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 r. do 

którego nie wniosła uwag. (W załączeniu)   

 

Do punktu 2-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXVIII sesję Rady Gminy Narewka. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w 

projekty uchwał wniesione pod obrady XXVIII sesji w dniu 31 marca 2021r. (5 głosów „za”) dotyczące 

projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2021;  

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030; 



3) uchylenia uchwały Nr XII/83/16 Rady Gminy Narewka z dnia 23 lutego 2016 r. w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora 

finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Narewka; 

4) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego; 

5) wprowadzenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Narewka w roku 2021; 

6) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu gminy Narewka; 

7) w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach 

publicznych; 

8) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Narewka  na lata 2021-

2023. 

Komisja podejmowała temat uchylenia uchwały Nr XII/83/16 Rady Gminy Narewka z dnia 23 

lutego 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 

zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Narewka. Wójt szczegółowo wyjaśnił konsekwencje podziału obsługi finansowej tych jednostek 

związane z zatrudnieniem pracowników.  

W odniesieniu do uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

Wójt Gminy przedstawił poszczególne środki finansowe przypadające na dane sołectwo. (Zestawienie 

w załączeniu). Członkowie Komisji stwierdzili, że z uwagi na panująca pandemię nie można było 

przeprowadzić konsultacji z mieszkańcami w sprawie funduszu sołeckiego, jednak wobec braku 

jakichkolwiek zgłoszeń z tym związanych opowiadają się za niewyrażeniem zgody na wyodrębnienie 

środków na fundusz sołecki.  

Dalszych uwag nie zgłaszano i jednogłośnie zaopiniowano przedstawione projekty 

uchwał (W załączeniu).  

Do punktu 3-go.  Działalność turystyczna na terenie gminy i Do punktu 4-go. Działalność 

Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce za 2020 rok.  

Sekretarz Gminy – Jan Chomczuk przedstawił informację o działalności turystycznej na 

terenie gminy za 2020 rok zawierającą informację o działalności OEE w Siemianówce. Dyskusji nie 

podejmowano i członkowie komisji stwierdzili, że zapoznali się z przedstawioną informacją i nie 

wnoszą uwag.  

Do punktu – 5-go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach podejmowano temat stanu technicznego drogi wojewódzkiej nr 687 i 

688. Wójt w swojej wypowiedzi wyjaśnił, że prowadzone są rozmowy z Marszałkiem Województwa 

Podlaskiego, który deklaruje zamiar wykonania przebudowy tej drogi. Podkreślił, że największy 

problem związany z modernizacją tej drogi to scalenia wykonywane na obrębie Planta, które 

wstrzymują modernizację drogi wojewódzkiej. Wójt wyjaśnił, że podejmowane są rozmowy z 



przedsiębiorcami, którzy deklarują chęć współpracy przy występowaniu z inicjatywą przebudowy tej 

drogi. W związku z tym Komisja zaproponowała przygotowanie projektu uchwały w sprawie apelu 

Rady Gminy Narewka w sprawie modernizacji drogi wojewódzkiej nr 687 i nr 688 i wystąpienie do 

okolicznych samorządów o jego poparcie. W. Bondaruk podkreśliła, że najważniejsze jest 

podejmowanie działań w sprawie przebudowy tej drogi i każda aktywność mieszkańców ma 

znaczenie.  

Kolejno Komisja podejmowała temat dzierżawy OEE w Siemianówce, potencjalnych 

oferentów, którzy zainteresowani są taką dzierżawą. Wójt Gminy wyjaśnił, że nie są prowadzone 

jakiekolwiek działania związane z dzierżawą OEE z uwagi na trwałość projektu związanego z  

instalacjami fotowoltaicznymi na budynku OEE i trwającą korespondencją z Urzędem 

Marszałkowskim z tym związaną. W toku dyskusji Komisja podejmowała temat poparcia Wójta Gminy 

w działaniach zmierzających do dzierżawy OEE .  

K. Szwarc zgłosiła wniosek w sprawie naprawy ul. Mickiewicza i w stronę miejscowości 

Gruszek wraz z uprzątnięciem chodników na skrzyżowaniach tych dróg.  

B. Birycka zgłosiła wniosek w sprawie wyróżnienia p. Haliny Wierzchowskiej mieszkanki 

Gminy Narewka zam. Zabłotczyzna za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury. Wójt wyjaśnił, że wniosek zostanie rozpatrzony na kolejnym 

posiedzeniu komisji.  

 Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący Komisji 

      Paweł Nieścieruk 


